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Interpellation angående stomisjukvården i Norrbotten 

I Sverige finns nära 40 000 personer och uppskattningsvis ca 950 i Norrbottens som har behov av en 
fungerade stomisjukvård. Krisen inom kirurgin vid Sunderby sjukhus har satt frågan på sin spets. 
 
Enligt uppgifter så saknar Norrbotten snart helt medarbetare som kan möta patientgruppen och som kan 
vara stöd i sin sjukdomssituation och för att bland annat utprovning av hjälpmedel för att klara av 
vardagen.  
 
Det finns även ett antal sjukvårdsregioner samt valt att förändra sitt sortiment av stomimaterial för att 
kunna sänka kostnaderna och minimera hanteringen.   
 
 
Med anledning av ovanstående frågar jag regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård  
 

Vilka åtgärder avser regionledningen och du som ordförande för regionstyrelsen att 
vidta för att regionen säkerställer att det finns stomisjuksköterskor och 
stomiterapeuter i Norrbotten?   
 
Har regionledningen för avsikt att göra förändringar när det gäller upphandlingen 
av stomimaterial?  
  

 
Anders Öberg 
Regionråd i opposition (s) 


